

Protokoll från styrelsemöte för Linköpings hundungdom

2023-10-23

Närvarande: Olivia, Rolf, Ing-Christin, Malin, Ida, Yvonne, Sofie plus Anton och Lasse från gräsgruppen

1. Val av ordförande: Olivia
2. Val av sekreterare: Ida
3. Val av justerare: Yvonne
4. Godkännande av föregående protokoll: Styrelsen godkände föregående protokoll.
5. Kassareport: resultat augusti -27000 kr, resultatrapport +124000 kr fram till 31/10.
6. Aktivitets och beslutslogg:

Att göra enligt föregående protokoll:

- **Skyltar uteplanerna.** Elin har gjort ett förslag om finns i facebook-gruppen,
 - **Tillgänglighet till klubbstugan:** Alla medlemmar har fått en kod utskickat via mail. Rolf fick i uppdrag att göra en inplastadskylt om hur man öppnar/låser dörren.
 - **Semestersabotören 2024** - ett förslag att göra en hel tävlingsvecka med alla sporter. Malin har frågat sektionerna om de tycker det är en bra idé. Malin rapporterar:
 - Agility: positiva
 - Freestyle: försiktigt positiva
 - Hoopers: försiktigt positiva
 - Lydnad: eventuellt positiva
 - Rally: eventuellt positiva
 - Nosework: inget svar ännu
- Tävling några dagar innan och några dagar efter freestyle-tävlingen (helgen) i de andra grenarna. Ons-fre och mån-ons.
- **Belöning för prestationer på årsmötet** - Sofie och Elin fixar ett förslag till nästa möte.
 - **Föreläsning mental träning** - uppskjutet
 - **Kursavgifter** - Yvonne får i uppdrag att lägga till i styrdokumentet vad som händer om en extern kurs inte skulle bli full. Det ska stå att man kontaktar styrelsen då.
 - **Namnge planerna.** Vi beslutar att skriva ut skyltar med siffran 1, 2 o 3 och sätta upp på grindarna.
 - **Föreläsning av Fysio** -Malin fick i uppdrag att undersöka - bokad 3/12 kommer komma ut info om det snart, styrelsen är positiva till att använda föreläsningen som morot. Malin gör ett förslag.
 - **Mätstickor** - Beställning lagd till Olivias morfar hoppas kunna hämta dem helgen v.43. Malin fixar begagnade mätstickor från Tangfeldt. .
 - **Möblera om i hallen, staketlöning.** Yvonne ska kolla med Sten - Sten har inte haft tid än.
 - **Yvonne och Rolf får i uppdrag att kolla över riktlinjerna för kursdeltagare. Till nästa möte.** Ett dokument görs.

7. Inkomna skrivelser:

- 8. Agilitysektionen meddelar att det behövs en** ny tidtagning (ca 10000 kr) plus ny mur för att kunna hålla bra tävlingar. Styrelsen bad, agilitysektionen återkomma med en lista och en offert med vad agilitysektionen behöver och vad det kostar.
- 9. Ny rutin för bokning av hallen** Styrelsen beslutade att det tydligt ska framgå att man vill boka hallen för exempelvis tävling. Malin fick i uppdrag att administrera detta genom att göra en sammanställning över kommande tävlingar,
- 10. Rädda gräsparkeringen** , Styrelsen beslutade att stänga av gräsparkeringen med en slags avspärrning Lasse i gräsgruppen fick i uppdrag att försöka hitta en lösning.
- 11. Intresse för samträning i vår och ev schema** Malin fick i uppdrag att höra med sektionerna hur de vill ha det. Olivia fick i uppdrag att göra ett schema för vårens samträning till mars-april.

12. Konstgräs Styrelsen beslutade att ett infomail ska skickas till medlemmarna om bytet av kongräset. Olivia fick i uppdrag att fixa det.

13. Rapporter från/till arbetsgrupperna:

Rally: tävling 27/10, 24/11

Huset: Nya gardiner

Freestyle: KM 4/11. Har ansökt om och fått godkänt en tävling 20-21/7 som heter Semestersabotören

Agility: Blåbärstävling 25/10. Önskan om ny balans. Kanske sälja den gamla? eller laga? Planerar för fixardag samt bära in hinder i november. Planerar för tävling(ar) i vår. Återkommer om hinderönskingar

Ungdomsgruppen: Pausar lite just nu

Lydnaden: KM 22 november

Hoopers: KM 4/11

Sponsorgruppen:

14. Förslagslådan: Inga förslag i lådan.

15. Nytt konstgräs till hallen

Gräsgruppen ansluter 19.30 för diskussion om konstgräs

Styrelsen beslutade att vi ska byta gräset i hallen, Styrelsen beslutade att

Juta agilitygräs är det vi ska ha då det används i flera hallar och även på VM.

Kostnaden för detta, inklusive installation, tär 278 000 kr.

Anton Wiberg från gräsgruppen fick i uppdrag av styrelsen att ansvara för bytet av gräset. Alla i styrelsen försöker vara delaktiga och behjälpliga under bytet.

16. Ansökan om bidrag till inköp av nytt konstgräs

Styrelsen beslutar att ansökan om investeringsbidrag skickas in till Linköpings kommun. Innan vi fått svar från kommunen kan vi inte beställa gräset,

Denna punkt förklaras vara omedelbart justerad.

17. Övriga frågor:

18. Nästa möte:

28/11 18.00 i klubbstugan

19. Avslutning av mötet.

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....

Utdrag av omedelbart justerad punkt från:

Protokoll från styrelsemöte för Linköpings hundungdom 2023-10-23

**Närvarande: Olivia, Rolf, Ing-Christin, Malin, Ida, Yvonne, Sofie
plus Anton och Lasse från gräsgruppen**

20. Ansökan om bidrag till inköp av nytt konstgräs

Styrelsen beslutar att ansökan om investeringsbidrag ska skickas in till Linköpings kommun.

Denna punkt förklaras vara omedelbart justerad.

Mötesordförande:

.....

Justerare:

.....